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گفته نماز جمعه نعمت است نماز جمعه میتواند ما را به همه آرزوهایمان برساند  جواد حاج علیاکبری با بیان این که
و باید سپاسگزار این نعمت باشیم.

رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه ایران؛ 

جواد حاج علیاکبری، رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه در همایش ائمه جمعه استان فارس اظهار داشت:

باید به گونهای برخورد شود تا نماز جمعه بیش از گذشته مورد توجه قرار گیرد. نماز جمعه نعمت است و باید سپاسگزار این
نعمت باشیم. نماز جمعه ظرفیت خوبی در حوزه اجتماعی و سیاسی است که باید مورد توجه قرار گیرد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه با بیان اینکه نماز جمعه میتواند ما را به
همه آرزوهایمان برساند ادامه داد:

انتخابات به منزله بیعت مردم با ولی امر است و مردم با حضور و مشارکت خود این بیعت را تجدید کردند.

حاجعلیاکبری با بیان اینکه امیدی دوباره در مردم برانگیخته شده عنوان کرد:

با تشکیل دولت قوی و مردمی این امیدهای مردم را محقق و زنده کند.
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